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Název  17. zasedání finančního výboru 

Datum konání 28.2.2018 

Místo konání Zasedací místnost MÚ Šlapanice 

Přítomni 

ing. Miroslav Staněk , ing. Eva Míčová, Dagmar Heinzová, ing. 
Ivo Kouřil , Alena Maršálková,  ing. Gabriela Riegerová , RNDr. 
Stanislav Matýšek ,ing. Jana Skácelová   
Hosté: Mgr. Michal Klaška 

Omluven Libor Charvát , ing. Petr Horák, Mgr. Alexandra Peschlová 

Program Viz. níže 

Obsah 

 
Program: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Sateso – změna organizace 

3. Diskuze členů FV - různé 

4. Závěr 

 
Průběh jednání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Jednání zahájeno v 17:00. Zapisovatelem určen Ing. Staněk, ověřovatelem bude  

Ing. Ivo Kouřil .   Předseda FV konstatoval přítomnost 8 členů FV, FV je usnášeníschopný. 

Schválen program jednání. 

Hlasování: 8 pro 

 

 2.   Sateso  -  změna organizace 

       Místostarosta připravil a na jednání seznámil členy FV s návrhem změny Satesa s.r.o. 

        převedením na PO. Byl prezentován věcný a časový harmonogram uzavření skládky, nutné 

        rozhodnout jak ukončit skládku. 

        Dotazy a návrhy v diskusi : 

- Proč nemůže zůstat celé Sateso s.r.o. , když stejně zůstane část Satesa s.r.o.  kvůli čističce 

- Jak velká částka bude třeba na roční provoz PO 

- PO nebude mít motivaci vytvářet zisk – nebude mít zájem na komerční činnosti 

- Návrh ponechat pouze skládku a vše ostatní vysoutěžit externě 

- Jak budou řešeny stávající smlouvy  s dodavateli i pracovníky 

- Vznikne nová smlouva s městem na zaklopení skládky  

       Návrh usnesení: 

        FV projednal návrh na převod SATESA s. r. o. na PO. 

        FV doporučuje připravit pro rozhodování RM a ZM následující podklady: 

-vyčíslení výkonů a činností Satesa v měřitelných jednotkách 

      -analyzovat rizika a výhody převodu Satesa s.r.o. na PO        

             

Hlasování: 8 pro  
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        3. Diskuze členů FV - různé 

Ing. Eva Míčová informovala členy FV s plánovaným čistým ziskem z areálu ICEC 

(nyní Cukrovar), který bude od září 2017 do 31.12.2018 ve výši  8,9 mil. Kč. 

Roční čistý zisk bude přes 7 mil. Kč. 

 

Předseda FV členy informoval o průběhu kontroly výdajů na IT za roky 2015 – 2017,  

dále podal informaci o dotacích , kdy 28.2. končí podávání žádostí a další postup bude 

dle schváleného harmonogramu. 

 

Termín příštího jednání FV bude 4.4.2018. 

 

      6.   Závěr 

Jednání bylo ukončeno v 18:50. 

Zpracoval a zapsal : Ing. Miroslav Staněk 

V Šlapanicích 28.2.2018 
 

 
 Ing. Ivo Kouřil                                      Ing. Miroslav Staněk 
ověřovatel zápisu     předseda výboru 
    

 

Vyhotovil: ing. Miroslav Staněk 
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Podpis 
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Vyhotovil :  

Podpis 
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